
Urząd Miejski w Augustowie
Biuletyn Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Augustowie

P R O T O K Ó Ł NrXXXIV/06

z obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Augustowie,

które odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego

w Augustowie, ul. 3 Maja 60 w dniu 28 kwietnia 2006 r.

W obradach sesji wzięło udział 21 radnych - lista obecności w załączeniu.

Ponadto w obradach udział wzięli:

- pracownicy Urzędu Miejskiego,

- goście,

- dziennikarze.

Obrady rozpoczęto o godzinie 9.05

i zakończono o godzinie 11.10

Porządek obrad :

1. Otwarcie obrad.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Złożenie sprawozdania przez Burmistrza Miasta.

4. Interpelacje radnych.

5. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Augustowa

- wystąpienie Burmistrza Miasta,

- przedstawienie uchwał Regionalnej Izby Obrachunkowej,

- przedstawienie stanowisk poszczególnych Komisji Rady Miejskiej,

- dyskusja,

- głosowanie;

b) zmian budżetu miasta na 2006 rok;

c) udzielenia pożyczki Wspólnocie Mieszkaniowej

Ułanów Krechowieckich 1;

d) udzielenia pożyczki Wspólnocie Mieszkaniowej

Ułanów Krechowieckich 13;

e) udzielenia pożyczki Wspólnocie Mieszkaniowej 3 Maja 39;

f) udzielenia pożyczki Wspólnocie Mieszkaniowej Śródmieście 5;

g) o zmianie uchwały w sprawie Statutu Miasta Augustowa;

h) wyrażenia zgody na używanie herbu miasta Augustowa.

6. Złożenie informacji z działalności Komisji Rady Miejskiej za 2005 rok.

7. Odpowiedzi na interpelacje.

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

9. Zapytania i wolne wnioski.

10.Zamknięcie obrad.

Ad.pkt 1

Obrady XXXIV sesji Rady Miejskiej w Augustowie otworzył Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził, że zgodnie z listą obecności
na sali znajduje się 19 radnych, co stanowi o prawomocności obrad.

Powitał radnych, pracowników Urzędu Miejskiego, zaproszonych gości, Komendanta Powiatowego Policji Pana Grzegorza Olszewskiego, Przewodniczącego
Rady Powiatowej „Samoobrony” w Augustowie Pana Andrzeja Chmielewskiego, przedstawicieli mediów.

Ad.pkt 2

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby wnieść uwagi, bądź propozycje do przedstawionego
porządku obrad dzisiejszej sesji?

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował wprowadzenie do porządku obrad, w punkcie 6, sprawy dotyczącej zajęcia przez
Radę Miejską stanowiska związanego z postanowieniem Ministra Środowiska z dnia 21 kwietnia 2006 r. w sprawie uzgodnienia decyzji o środowiskowych
uwarunkowaniach na realizację przedsięwzięcia polegającego na budowie Obwodnicy Augustowa w ciągu drogi krajowej Nr 8. Zmiana w porządku obrad
spowoduje przesunięcie kolejnych punktów o jeden w dół.

Protokół Nr XXXIV/06 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 28 kwietnia 2006 r.



spowoduje przesunięcie kolejnych punktów o jeden w dół.

Więcej uwag, ani propozycji nie zgłoszono i Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie porządek obrad, ze zmianą,
który w wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania został przyjęty jednogłośnie 19 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się.

Ad.pkt 3

Pan Leszek Cieślik – Burmistrz Miasta złożył sprawozdanie ze swojej działalności od ostatniej sesji Rady Miejskiej, za okres od 29 marca 2006 r. do 20
kwietnia 2006 r.

Ad.pkt 4

Interpelacje radnych

Pani Radna Elżbieta Sturgulewska – stwierdziła, że bulwary na rzeką Nettą, które miały być wizytówką Augustowa, są dewastowane. Chuligani niszczą ławki,
kosze na śmieci. Osoby spacerujące bulwarami zaobserwowały, że młodzież z klas gimnazjalnych pije piwo bez żadnych skrupułów, jest coraz podatniejsza na
wpływ alkoholu. Obok tego problemu nie można przejść obojętnie.

Ad.pkt 5 a

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5a porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Augustowa. Udzielił głosu Panu Leszkowi Cieślikowi – Burmistrzowi Miasta.

- Pan Leszek Cieślik – Burmistrz Miasta przedstawił wykonanie budżetu miasta za 2005 rok, przyjętego na sesji Rady Miejskiej 30 grudnia 2004 roku.

/Wystąpienie Burmistrza Miasta stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

- Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku Zespołu w Suwałkach.
Uchwałą Nr RIO.V.0131-1-24/06 z dnia 5 kwietnia 2006 r. skład orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej wyraził pozytywną opinię o przedłożonym przez
Burmistrza Miasta Augustowa sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2005 rok. Uchwałą Nr RIO.V.0131-2-21/06 z dnia 12 kwietnia 2006 r. skład orzekający
Regionalnej Izby wyraził opinię o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Augustowie wniosku w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta
absolutorium za 2005 rok. Stwierdził, że wniosek Komisji Rewizyjnej spełnia wymogi określone w ustawie o samorządzie gminnym, a w szczególności dotyczy
wykonania budżetu miasta za 2005 rok, oparty jest na opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu, skład Komisji w świetle oświadczenia Przewodniczącego
Rady jest zgodny z wymogami ustawy o samorządzie gminnym.

/ Uchwały: Nr RIO.V.0131-1-24/06 i Nr RIO.V.0131-2-21/06 – stanowią załączniki do niniejszego protokołu /.

- Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił głosu Przewodniczącym poszczególnych Komisji Rady Miejskiej z prośbą o
przedstawienie opinii dotyczących wykonania budżetu miasta za 2005 rok.

Pan Tadeusz Janusz Wierzbicki – Przewodniczący Komisji ds. Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych RM przedstawił opinię Komisji ds.
Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych RM oraz Komisji ds. Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki RM, które na wspólnym posiedzeniu w dniu 4 kwietnia
2006 r. sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2005 r. zaopiniowały pozytywnie 7 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 1 głosie
wstrzymującym się.

Pan Kazimierz Kożuchowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM, członek Komisji ds. Urbanistyki, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i
Komunalizacji Mienia RM przedstawił opinię Komisji Budżetu i Finansów RM oraz Komisji ds. Urbanistyki, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Komunalizacji
Mienia RM, które na wspólnym posiedzeniu w dniu 6 kwietnia 2006 r. sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2005 r. zaopiniowały pozytywnie 8 głosami
za, przy braku głosów przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących się.

Pan Kazimierz Kożuchowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej RM, która dokonała analizy sprawozdania z
wykonania budżetu miasta za 2005 r., zapoznała się z opiniami poszczególnych Komisji Rady Miejskiej oraz uchwałą Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 5
kwietnia 2006 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Augustowa sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2005 rok. Komisja
Rewizyjna RM sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2005 rok zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie, 4 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i
przy braku głosów wstrzymujących się, a także jednogłośnie pozytywnie wystąpiła z wnioskiem o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Augustowa za
2005 rok. Komisja Rewizyjna, zgodnie z art. 18a ust.3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, przekazała opinię z wykonania budżetu miasta za
2005 r. oraz wniosek o udzielenie absolutorium Panu Przewodniczącemu Rady Miejskiej.

- Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.

Głosów w dyskusji nie było.

- Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta.
W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała Nr XXXIV/316/06 została podjęta jednogłośnie 21 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i
wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej złożył serdeczne gratulacje Burmistrzowi Miasta oraz wszystkim pracownikom Urzędu Miejskiego.

Ad.pkt 5b

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5b porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2006 rok. Udzielił głosu Pani Elżbiecie Choroszewskiej – Skarbnikowi Miasta z prośbą o omówienie
projektu uchwały.

Pani Elżbieta Choroszewska – Skarbnik Miasta omówiła zmiany budżetu miasta na 2006 rok.

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos?

Pan Radny Zdzisław Wasilewski – członek Komisji Budżetu i Finansów RM przedstawił opinię Komisji Budżetu i Finansów RM z dnia 27 kwietnia 2006 r.,
która projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2006 r. zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 6 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i
wstrzymujących się.

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian
budżetu miasta na 2006 rok. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała Nr XXXIV/317/06 została podjęta jednogłośnie 20 głosami za, przy
braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.pkt 5c

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktów dotyczących podjęcia uchwał
w sprawach udzielenia pożyczek Wspólnotom Mieszkaniowym: Wspólnocie Mieszkaniowej Ułanów Krechowieckich 1 na dofinansowanie robót remontowych w
zakresie wymiany pokrycia dachu wraz z utylizacją materiałów z zawartością azbestu w kwocie 45.000 zł - z okresem spłaty do 31 sierpnia 2010 r.; Wspólnocie
Mieszkaniowej Ułanów Krechowieckich 13 na dofinansowanie robót remontowych w zakresie wymiany pokrycia dachu wraz z utylizacją materiałów z
zawartością azbestu w kwocie 45.000 zł - z okresem spłaty do 30 czerwca 2010; Wspólnocie Mieszkaniowej 3 Maja 39 na dofinansowanie termomodernizacji



zawartością azbestu w kwocie 45.000 zł - z okresem spłaty do 30 czerwca 2010; Wspólnocie Mieszkaniowej 3 Maja 39 na dofinansowanie termomodernizacji
budynku w zakresie docieplenia ściany frontowej od strony południowej w kwocie 30.000 zł - z okresem spłaty do 31 grudnia 2008 r; Wspólnocie Mieszkaniowej
Śródmieście 5 na dofinansowanie termomodernizacji budynku w zakresie docieplenia ścian zewnętrznych w kwocie 72.000 zł – z okresem spłaty do 31 sierpnia
2010 r. Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Leszkowi Cieślikowi – Burmistrzowi Miasta z prośbą o omówienie projektów uchwał.

Pan Leszek Cieślik – Burmistrz Miasta omówił projekty w/w uchwał. Zwrócił uwagę na opinię audytora wewnętrznego, który po sprawdzeniu możliwości
finansowych Wspólnot ubiegających się o pożyczki stwierdził, że będą w stanie je spłacić. Pożyczki są nieoprocentowane, więc korzystne dla Wspólnot.

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos?

Pan Radny Zdzisław Wasilewski – członek Komisji Budżetu i Finansów RM przedstawił opinię Komisji Budżetu i Finansów RM z dnia 27 kwietnia 2006 r.,
która projekty uchwał w sprawach: udzielenia pożyczki Wspólnocie Mieszkaniowej Ułanów Krechowieckich 1; udzielenia pożyczki Wspólnocie Mieszkaniowej
Ułanów Krechowieckich 13; udzielenia pożyczki Wspólnocie Mieszkaniowej 3 Maja 39; udzielenia pożyczki Wspólnocie Mieszkaniowej Śródmieście 5,
zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 6 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się.

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia
pożyczki Wspólnocie Mieszkaniowej Ułanów Krechowieckich 1. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała Nr XXXIV/318/06 została podjęta
jednogłośnie 20 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.pkt 5d

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pożyczki Wspólnocie Mieszkaniowej
Ułanów Krechowieckich 13. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała Nr XXXIV/319/06 została podjęta jednogłośnie 20 głosami za, przy braku
głosów przeciwnych i wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.pkt 5e

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pożyczki Wspólnocie Mieszkaniowej
3 Maja 39. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała Nr XXXIV/320/06 została podjęta jednogłośnie 20 głosami za, przy braku głosów
przeciwnych i wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.pkt 5f

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pożyczki Wspólnocie Mieszkaniowej
Śródmieście 5. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała Nr XXXIV/321/06 została podjęta jednogłośnie 20 głosami za, przy braku głosów
przeciwnych i wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.pkt 5 g

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5g porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany w uchwale w sprawie Statutu Miasta Augustowa. Projekt uchwały dotyczy zapisu § 22. Statutu, który otrzymuje brzmienie:
„§ 22. Rada powołuje stałą Komisję Uzdrowiskową, określając przedmiot jej działania oraz skład osobowy, zgodnie z obowiązującymi przepisami”.
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos?

Głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała Nr XXXIV/322/06 o zmianie uchwały w sprawie Statutu Miasta Augustowa została podjęta jednogłośnie 20
głosami za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.pkt 5h

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5h porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na używanie herbu miasta Augustowa przez Augustowiankę sp. z o.o., ul. Turystyczna 18, 16-300 Augustów, w
materiałach promocyjnych oraz na etykietach produktów pod marką „Augustowianka”. Przewodniczący Rady odczytał wniosek Zarządu Augustowianka sp. z o.o.
w Augustowie - / w załączeniu /. Zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos?

Głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
używanie herbu miasta Augustowa. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała Nr XXXIV/323/06 została podjęta jednogłośnie 20 głosami za,
przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się.

Ad.pkt 6

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, iż Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 6 porządku obrad, tj. do zajęcia
stanowiska dotyczącego Postanowienia Ministra Środowiska z dnia 21 kwietnia 2006 r. w sprawie uzgodnienia decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach na
realizację przedsięwzięcia polegającego na budowie Obwodnicy Augustowa w ciągu drogi krajowej Nr 8. Udzielił głosu Panu Leszkowi Cieślikowi –
Burmistrzowi Miasta z prośbą o omówienie postanowienia.

Pan Leszek Cieślik – Burmistrz Miasta powiedział, że postanowienie Ministra Środowiska nakazuje przekroczenie doliny rzeki Rospudy w formie tunelu
drogowego. Postanowienie to wykracza poza normy prawne ustalone w aktach prawa miejscowego, które swoje źródło wywodzą z art. 87 ust. 1 Konstytucji
Rzeczypospolitej Polskiej. Postanowienie zostało wydane wbrew prawu miejscowemu i narusza Konstytucję. Burmistrz Miasta poinformował, iż wysłał w tej
sprawie odpowiedź do Rzecznika Prasowego Gabinetu Politycznego Ministra Środowiska. Wyjaśnił, że uchwały rad gmin w sprawie miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego po ich uchwaleniu stają źródłami prawa obowiązującego na danym obszarze działania. Uchwalone plany nie przewidują
przekroczenia doliny Rospudy w formie tunelu drogowego – takiego rozwiązania nie przewiduje także decyzja o warunkach zabudowy i zagospodarowania
terenu wydana przez Burmistrza Miasta, która jest oparta na wcześniej uchwalonych planach. Decyzja przeszła całą sądową procedurę odwoławczą, tak samo
jak plany zagospodarowania przestrzennego. Wydane przez Pana Ministra postanowienie blokuje budowę Obwodnicy na długi okres czasu. Wojewoda Podlaski,
jeżeli wyda decyzję o środowiskowych uwarunkowaniach zgodnie z postanowieniem, nie będzie mógł zgodnie z prawem wydać pozwolenia na budowę
obwodnicy, które musi być zgodne z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego i decyzją o warunkach zabudowy. Wydanie pozwolenia jest
uzależnione od posiadania projektu technicznego, na wykonanie którego potrzeba ok. 2 lat /badania, wiercenia, analizy, przetargi, zmiana planu
zagospodarowania przestrzennego/. Trzeba będzie wszystko planować od początku. Pan Minister wydając postanowienie nie rozpoznał chyba tematu – a może
działał świadomie? Burmistrz Miasta zwrócił się do Państwa Radnych o zajęcie stanowiska, które zostanie skierowane do Pana Premiera RP i może być
pomocne w dalszych działaniach. Dodał, że od wydanego postanowienia Ministra Środowiska nie ma odwołania, ale można złożyć wniosek o ponowne jego
rozpatrzenie.

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że stanowisko Rady Miejskiej zawiera istotę problemu, należy je podjąć i skierować
oprócz Pana Premiera także do innych, odpowiednich organów. Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos?

Pan Kazimierz Kożuchowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM nie zgodził się z wypowiedzią Pana Burmistrza, iż Pan Minister nie był zorientowany
w temacie – po co więc przyjeżdżał do Augustowa? Pan Minister bardziej obawia się ekologów i protestów organizacji. Nie interesuje go fakt, ile osób zginęło pod
kołami ciężkich samochodów i ile jeszcze istnień ludzkich musi zginąć, aby dojrzała decyzja o budowie obwodnicy. Orła cień nad doliną Rospudy jest ważniejszy
niż ludzkie życie. W tej sytuacji można również zaproponować Panu Ministrowi przeprawę promową przez Rospudę, która jest tak samo nierealnym pomysłem



niż ludzkie życie. W tej sytuacji można również zaproponować Panu Ministrowi przeprawę promową przez Rospudę, która jest tak samo nierealnym pomysłem
jak tunel. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM poruszył sprawę blokad, które byłyby bardziej skuteczne, gdyby trwały jak najdłużej. Chodzi o to, aby w dniu
protestu mieszkańcy w poszczególnych miejscowościach na trasie blokowali ulice o różnych godzinach.

Pan Tadeusz Janusz Wierzbicki – Przewodniczący Komisji ds. Rodziny, Oświaty i Wychowania RM poparł stanowisko skierowane do Pana Premiera RP.

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał, iż podczas pobytu w Augustowie Pan Minister powiedział, iż chciałby pogodzić racje
ekologów i mieszkańców. W tym momencie wybrnął z sytuacji i wybrał taki wariant, który jest możliwy do przyjęcia i oprotestowania przez obie strony.

Pan Andrzej Chmielewski – Przewodniczący Rady Powiatowej „Samoobrony” w Augustowie poparł stanowisko Rady Miejskiej skierowane do Pana
Premiera RP. Samoobrona wykorzysta swoje wpływy, aby pomysł budowy tunelu nie został zrealizowany.

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że wykopanie tunelu spowoduje większe szkody dla środowiska niż postawienie
słupów. Jest to sprawa oczywista nawet dla laika, jednak niektóre osoby sądzą inaczej. Muszą być to bardzo dobrzy fachowcy, którzy twierdzą, że środowisko
naturalne nie ulegnie zniszczeniu. Szkoda, że racje techniczne i społeczne, które popierają mieszkańcy i różne organizacje, nie są tu najważniejsze. Stanowisko
protestu w tej sprawie zostało również podjęte przez konferencję sprawozdawczo-wyborczą Zarządu Oddziału Powiatowego Związku Nauczycielstwa Polskiego
w Augustowie i będzie wysłane do Pana Premiera RP.

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie stanowisko Rady Miejskiej dotyczące
Postanowienia Ministra Środowiska z dnia 21 kwietnia 2006 r. w sprawie uzgodnienia decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach na realizację przedsięwzięcia
polegającego na budowie Obwodnicy Augustowa w ciągu drogi krajowej 8.

„Stanowisko Rady Miejskiej w Augustowie

z dnia 28 kwietnia 2006 r.

dotyczy:

Postanowienia Ministra Środowiska z dnia 21 kwietnia 2006 r. w sprawie uzgodnienia decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach na realizację
przedsięwzięcia polegającego na budowie Obwodnicy Augustowa w ciągu drogi krajowej Nr 8.

Postanowienie Ministra Środowiska nakazuje zrealizować przekroczenie doliny Rospuda w formie tunelu drogowego. Tak sformułowany nakaz, zdaniem Rady
Miejskiej w Augustowie, jest sprzeczny z decyzją o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu wydaną na podstawie prawa miejscowego jakimi są
uchwały rad gmin w sprawie uchwalenia planów zagospodarowania przestrzennego.

Akty prawa miejscowego mają swoje źródło w art. 87 ust. 1 Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej.

To postanowienie, zdaniem Rady Miejskiej w Augustowie, zaprzeczyło idei samorządności lokalnej. Długoletni proces uchwalania planów, przygotowania
inwestycji obróciło wniwecz.

Ta nieodpowiedzialna decyzja Ministra Środowiska zablokuje realizację obwodnicy Augustowa, tak oczekiwaną przez społeczność lokalną, na długie lata.

Mieszkańcy Augustowa czują się oszukani działaniami opóźniającymi realizację inwestycji. Znowu zostali potraktowani jak mieszkańcy Polski B, nawet C.
Uznano, że ich bezpieczeństwo, zdrowie jest mało ważne, ważniejsze są torfowiska, które tak naprawdę ucierpią bardziej przy drążeniu tunelu niż przy budowie
trasy w wersji zgodnej z planami zagospodarowania przestrzennego. Nie trzeba być wielkim znawcą, aby do takich wniosków dojść, wystarczy logicznie myśleć.

Szanowny Panie Premierze, apelujemy, aby swym autorytetem wpłynął Pan na Pana Ministra Środowiska i sprawa uzgodnienia decyzji o środowiskowych
uwarunkowaniach została ponownie rozpatrzona, zgodnie z przepisami prawa miejscowego, a samorząd lokalny i lokalna społeczność uwierzyła w rozsądek i
roztropność rządzących.

Szanowny Panie Premierze, o obwodnicy Augustowa debatowano czternaście lat – Czas na realizację, wymaga tego dobro mieszkańców Augustowa, oni są
najważniejsi.”

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania za w/w stanowiskiem głosowali wszyscy radni - 20 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i
wstrzymujących się.

Ad.pkt 7

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 7 porządku obrad, tj. do
złożenia informacji z działalności Komisji Rady Miejskiej za 2005 rok. Udzielił głosu Przewodniczącym poszczególnych Komisji Rady.

Pan Zbigniew Huszcza – Przewodniczący Komisji ds. Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki RM poinformował, że w 2005 r. Komisja odbyła 8 posiedzeń, w
trakcie których zajmowała się następującymi zagadnieniami:

1. opiniowała projekty uchwał,

2. opiniowała sprawozdania z działalności MOSiR, CSiR, APK i Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2004 rok,

3. opiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2004 rok,

4. wizytowała obiekty MOSiR, CSiR oraz plażę Bielnik,

5. opiniowała projekt modernizacji i rozbudowy posesji przy Gimnazjum Nr 1,

6. opiniowała projekt budżetu miasta na 2005 rok,

7. opracowała plan pracy Komisji do końca kadencji,

8. wspólnie z Wydziałem Edukacji Urzędu Miejskiego, placówkami oświatowymi, miejskimi jednostkami zajmującymi się dziedziną życia sportowego nakreśliła
zręby programu rozwoju infrastruktury sportowo-dydaktycznej miasta na lata 2006-2013,

9. stale współpracowała z miejskimi placówkami oraz klubami sportowymi i stowarzyszeniami.

Członkowie Komisji reprezentowali samorząd i Miasto w zawodach sportowych, turniejach miast partnerskich, których byli czynnymi współorganizatorami.

Pan Kazimierz Kożuchowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM poinformował, że w 2005 r. Komisja odbyła 4 posiedzenia, w czasie których
zajmowała się następującymi sprawami:

1. wypracowała opinię o wykonaniu budżetu miasta za 2004 r. oraz wniosek w sprawie absolutorium Burmistrzowi Miasta,

2. kontrolowała jakość wody dostarczanej do spożycia przez Wodociągi i Kanalizacje Miejskie Sp. z o.o. w Augustowie,

3. sporządziła sprawozdanie z działalności Komisji za 2004 r. oraz opracowała plan pracy do końca kadencji w 2006 r.

4. opiniowała projekty uchwał Rady Miejskiej,

5. opiniowała projekt budżetu miasta na 2006 rok,



5. opiniowała projekt budżetu miasta na 2006 rok,

6. omawiała sprawy dotyczące taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków.

Pan Ryszard Chełmiński – Przewodniczący Komisji ds. Urbanistyki, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Komunalizacji Mienia RM – poinformował, że w
2005 r. Komisja odbyła 4 posiedzenia, w czasie których rozpatrywała i opiniowała głównie:

1. projekty nowych planów zagospodarowania przestrzennego,

2. sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2004 rok,

3. projekt budżetu miasta na 2005 rok.

Pan Tadeusz Janusz Wierzbicki – Przewodniczący Komisji ds. Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych RM poinformował, że w 2005 roku
Komisja odbyła 6 posiedzeń, w trakcie których rozpatrywała i opiniowała głównie:

1. regulaminy i zmiany w regulaminach wynagradzania nauczycieli,

2. podział środków finansowych przeznaczonych na doskonalenie zawodowe nauczycieli,

3. wnioski o dofinansowanie dokształcania i doskonalenia zawodowego nauczycieli /pozytywnie zaopiniowano wszystkie złożone wnioski, w wyniku czego 32
nauczycieli uzyskało dofinansowanie w kwotach od 450 do 1750 zł - 20%-50% na łączną kwotę 40 tys.PLN/,

4. regulamin udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy miasta Augustów,

5. podział rezerwy celowej na remonty i inwestycje w placówkach oświatowych /dotyczy głównie Przedszkola Nr 2, Szkoły Podstawowej Nr 2 i Nr 4 oraz Zespołu
Szkół Samorządowych/,

6. zapoznanie się z działalnością merytoryczną podmiotów, które otrzymały na swoją działalność z budżetu miasta w roku 2004 kwoty powyżej 10 tys. PLN /6
organizacji i stowarzyszeń/,

7. opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej,

8. opiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2004 rok,

9. opracowanie planu pracy Komisji do końca kadencji 2006 r.

Ponadto członkowie Komisji brali czynny udział w sesjach Rady Miejskiej i innych posiedzeniach zwoływanych dla rozstrzygnięcia bieżących spraw.

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zgłosić uwagi, bądź zapytania do przedstawionych
sprawozdań?

Głosów w dyskusji nie było.

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował wszystkim Komisjom za pracę.

Ad.pkt 8

Odpowiedzi na interpelację Pani Radnej Elżbiety Sturgulewskiej odpowiedzi udzielił Pan Leszek Cieślik – Burmistrz Miasta.

Bulwary są miejscem spacerów. Spotykają się tam mieszkańcy, którzy korzystają z tej formy wypoczynku. Niestety, bulwary są również miejscem spotkań
chuliganów. Wymiana zniszczonych koszy potrwa jakiś czas, ponieważ muszą być zamówione w odpowiedniej firmie, przywiezione i zamontowane. Na samych
bulwarach trzeba postawić 27 koszy. Burmistrz Miasta powiedział, iż zwraca uwagę na złe zachowanie młodzieży i wtedy dzwoni na Policję lub do Straży
Miejskiej. Powiedział również, iż zobowiąże Komendanta Straży Miejskiej do utworzenia patrolu, który w szczególny sposób zwróci uwagę na bulwary. Poddał
pod rozwagę wyposażenie patrolu w rowery.

Pani Radna Elżbieta Sturgulewska – powiedziała, że pomysł patrolowania bulwarów jest bardzo dobry. Sprawa mienia jest niezwykle istotna, ale większym
problemem są nieletni pijący alkohol. W Kodeksie wykroczeń są paragrafy dotyczące spożywania alkoholu w miejscach publicznych. W innych miastach zostało
to tak rozwiązane, że np. w Toruniu Rada Miejska podjęła uchwałę zakazującą spożywania alkoholu w miejscach publicznych.

Pan Leszek Cieślik – Burmistrz Miasta powiedział, że bardzo ważną sprawą jest cały proces wychowania młodego człowieka. Uchwała, która zakazuje
spożywania alkoholu w miejscach publicznych nie rozwiąże tego problemu. Bez szybkiej interwencji osoby obserwującej zdarzenie, policja lub strażnicy miejscy
nie zdążą przyjechać na czas. Zaapelował o skuteczniejszą współpracę wszystkich osób i szybką interwencję, której nie należy się bać.

Pan Radny Wojciech Krzywiński – powiedział, że czas przyjazdu policji na miejsce zdarzenia wynosi czasami kilkanaście minut i do tego momentu młodzież
zdąży ukryć się, po czym zbiera się ponownie w tym samym miejscu po odjeździe radiowozu. Zaproponował, aby policja lub straż miejska dokonywała dwa razy
dziennie patrolowania bulwarów w czasie godzin szkolnych, między godz. 9.00 a 14.00. Wpłynie to wychowawczo na młodzież. Pomysł zakupu rowerów jest
bardzo dobry, ponieważ patrol będzie mógł jeździć przez las i dzięki temu dotrze do trudno dostępnych miejsc.

Pan Radny Kazimierz Kożuchowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM powiedział, iż obserwując młodzież, bawiące się 13-14 letnie dzieci w
dyskotece w restauracji ATVA do późnej nocy nasuwa się pytanie – gdzie są rodzice, na kim ciąży odpowiedzialność? Policja często patroluje ten teren, jednak
żadne patrole, zakazy, podjęte uchwały nie rozwiążą problemu. Policja, która stara się jak najczęściej obserwować to miejsce i patroluje teren, nie wychowa
dzieci.

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej podsumowując dyskusję stwierdził, iż wypłynęły z niej bardzo istotne wnioski m.in. dotyczące
współpracy szkoły, domu, różnych organizacji społecznych i samorządowych. Bez tej współpracy efekty wychowawcze będą takie, jakie są. Kilka bardzo
ważnych wniosków dotyczy pracy Komisji ds. Przeciwdziałania Alkoholizmowi. Apel do rodziców jest bardzo istotny, dlatego zasadne byłoby wystąpienie do
dyrekcji szkół podstawowych i gimnazjów, aby na spotkaniach z rodzicami zwrócili uwagę na większą współpracę ze szkołą. Oprócz problemu alkoholowego w
grę wchodzą także narkotyki. Jest to temat na bardzo poważną debatę i dzisiaj został tylko zasygnalizowany. Przewodniczący Rady zaapelował do wszystkich
osób o zwracanie uwagi na nieprawidłowości, z którymi się spotykają.

Ad.pkt 9

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.

Uwag nie zgłoszono i Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół Nr XXXIII/06 z obrad XXXIII sesji Rady
Miejskiej w Augustowie z dnia 30 marca 2006 r., który w wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania został przyjęty jednogłośnie 19 głosami za, przy braku
głosów przeciwnych i wstrzymujących się.

Ad.pkt 10

Pan Leszek Cieślik – Burmistrz Miasta poinformował, iż na zlecenie Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie zostało opracowane przez
konsorcjum Neokard GIS Sp. z o.o. i Integrated Engineering Sp. z o.o. w Warszawie Studium Potrzeb Planów Ochrony Przeciwpowodziowej. W przypadku
wniesienia zastrzeżeń do przedstawionego dokumentu potrzebne będzie podjęcie stosownej uchwały. Wydziały Urzędu Miejskiego poddały Studium
szczegółowej analizie i nie wniosły do niego uwag. W przypadku Augustowa podjęcie uchwały nie jest konieczne, ponieważ miasto jest położone w regionie nie



szczegółowej analizie i nie wniosły do niego uwag. W przypadku Augustowa podjęcie uchwały nie jest konieczne, ponieważ miasto jest położone w regionie nie
zagrożonym powodzią. Sprawy w tej kwestii mają znaczenie w momencie uchwalania planów zagospodarowania przestrzennego, ponieważ w przypadku
terenów zalewowych rada gminy nie powinna podejmować uchwały o budownictwie mieszkaniowym.

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej zachęcił Państwa Radnych do szczegółowego zapoznania się ze Studium. Otworzył dyskusję.

Głosów w dyskusji nie było.

Pan Andrzej Chmielewski – Przewodniczący Rady Powiatowej „Samoobrona” w Augustowie, członek Rady Krajowej „Samoobrona” powiedział, że na
ostatnim posiedzeniu Rady Programowej Telewizji Polskiej, której jest członkiem, została omówiona sprawa akcji letniej. Program III Polskiej Telewizji w czasie
wakacji będzie przeprowadzał całodzienne relacje z wybranych miejsc w kraju. Ośrodkowi Białostockiemu zostaną prawdopodobnie przydzielone dwa dni na
obsługę medialną wybranych miejscowości. P.Andrzej Chmielewski zwrócił się z propozycją do władz miasta o rozpoczęcie starań, aby jeden dzień był
poświęcony miastu Augustów. Następnie zgłosił wniosek w sprawie zakupu i montażu na kominie kotłowni PEC anteny telewizyjnej, dzięki której Augustów
będzie mógł prezentować swoją panoramę w prognozach pogody. Następnie poinformował, że na prośbę rodziców dzieci uczących się w Zespole Szkół
Samorządowych w Augustowie Rada Powiatowa Samoobrony zwróciła się z prośbą o wsparcie starań rodziców dotyczących nie przerywania naboru do klas
sportowych. Samoobrona zdaje sobie sprawę, że decyzja w tej kwestii należy do Burmistrza Miasta, ale z zebranych informacji wynika, iż w grę wchodzą sprawy
finansowe. Przy dobrej woli i wsparciu starań rodziców powstałaby klasa sportowa, działalność której jest celowa i potrzebna. Część młodzieży, która nie ma
zajęcia w godzinach popołudniowych, miałaby możliwość uaktywnienia się w sporcie. Pan A.Chmielewski zwrócił się do Rady Miejskiej o wsparcie działań
rodziców i przekonanie Pana Burmistrza, aby nie likwidował klasy sportowej. Stwierdził, że obecna propozycja decyzji w tej kwestii nie ma szczerego
uzasadnienia merytorycznego i odnosi wrażenie, że autorem jej jest Kierownik Wydziału Edukacji UM Pan Roman Krzyżopolski.

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił uwagę, że promocji Augustowa nigdy za wiele. Poparł propozycję prezentacji miasta w
programach telewizyjnych. Władze miasta liczą na wsparcie Przewodniczącego Samoobrony. Jeżeli chodzi o powstanie klas sportowych, to zaszło chyba jakieś
nieporozumienie. To nie jest tak, że Burmistrz i Rada Miejska nie chcą ich utworzenia. Sprawa była wnikliwie analizowana na wspólnych posiedzeniach Komisji
ds. Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki RM z Komisją ds. Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych RM, z udziałem Przewodniczącego Rady Miejskiej. W
dyskusji rozważano za i przeciw, wysłuchano fachowców w tej dziedzinie. Stanowisko Komisji dotyczące utrzymania możliwości treningów przez pływaków z klas
gimnazjalnych jest pozytywne i popiera je również Przewodniczący Rady. W Augustowie chętnych do utworzenia klas sportowych jest wielu i nie chodzi tu tylko o
klasy pływackie. Zwracano się z wnioskami do Pana Burmistrza o utworzenie klasy piłki nożnej. Ponadto w mieście dobre notowania ma koszykówka, wysokie
wyniki osiągają siatkarze. Rzecz polega na tym, żeby w Zespole Szkół Samorządowych pozostały klasy pływackie i nie została zamknięta droga uczniom, którzy
przejdą do gimnazjum i będą chcieli dalej trenować. Wniosek Komisji był jednoznaczny – aby młodzież, która będzie chciała nadal trenować i uzyskiwać dobre
wyniki, mogła kontynuować pływanie w ramach zajęć pozalekcyjnych w Augustowskim Towarzystwie Pływackim. Nie chodzi tu o sprawy finansowe, tylko o
sposób spojrzenia na starania Miasta, które coś robi w tej dziedzinie sportu. Komisje Rady i nauczyciele pływania są zdania, iż droga dla pływaków osiągających
dobre wyniki powinna być otwarta. Natomiast mówienie o tym, że ktoś nie chce klasy sportowej i zamyka drogę uczniom, mija się z prawdą. Komisje
zaproponowały przeznaczenie oraz opłacenie z budżetu miasta 20 godzin pozalekcyjnych, a więc uczniom, którzy osiągają dobre wyniki w pływaniu i będą je
osiągać, warunki do treningów zostały stworzone.

Pan Leszek Cieślik – Burmistrz Miasta wyjaśnił, że klasy sportowe zostały powołane celem wyselekcjonowania najlepszych pływaków, aby mogli kontynuować
treningi w Klubie i osiągać sukcesy. Chodzi o wyszukanie talentów i wychowanie młodzieży na miarę Adama Wysockiego i Piotra Markiewicza. Po takiej selekcji
dzieci, także rodzice, będą musieli włożyć bardzo dużo pracy w osiąganie wysokich wyników sportowych i dlatego Miasto pomaga w stwarzaniu warunków,
będzie przeznaczało pieniądze na ten cel. Natomiast sprawy wychowawcze to już zupełnie inny temat. Burmistrz Miasta powiedział, że środki finansowe
przeznaczone na karnety i dopłaty do wychowania wodnego nie są wykorzystane. Zaapelował o ich wykorzystanie. Poinformował, że obecnie do klasy
pływackiej w ZSS zostało zgłoszonych 16 dzieci i dlatego wystąpiono z wnioskiem o uzupełnienie składu o grupę lekkoatletyczną. Burmistrz i Rada Miejska
powinni podchodzić do tej sprawy globalnie, a nie tylko pod kątem jednej szkoły. Na działalność pozalekcyjną Miasto przeznacza dużą ilość środków
finansowych. Burmistrz Miasta powiedział, że w związku z tym oczekuje chęci i pomysłów na współpracę. Poinformował, że w najbliższym czasie podejmie
decyzję w sprawie utworzenia klasy sportowej i wyraził nadzieję, że będzie właściwie zrozumiana. Sprawa zakupu kamery telewizyjnej i zamontowania na
kominie kotłowni PEC zostanie rozważona w terminie późniejszym. Augustów w bieżącym roku będzie promować się na antenie TVN 24 i TVN Meteo. Miasto na
ten cel przeznaczyło znaczną ilość środków finansowych.

Pani Anna Dźwilewska – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Augustowie poinformowała, że Kapituła Regionu Mazowieckiego Polskiej
Organizacji Pracodawców Osób Niepełnosprawnych w Konkursie Lodołamacze 2006 przyznała Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Augustowie II
miejsce w kategorii „PRACODAWCA NIE PRZEDSIĘBIORCA” za szczególną wrażliwość społeczną i odpowiedzialną politykę personalną uwzględniającą
potrzeby osób niepełnosprawnych. Zdaniem Kapituły działalność MOPS w Augustowie na polu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych
stanowi wzór godny naśladowania.

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej złożył serdeczne gratulacje pracownikom Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej.

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał z korespondencją, która wpłynęła do Przewodniczącego i Rady Miejskiej:

1) z pismem Zespołu Szkół Samorządowych popartym ponad 600 podpisami, skierowanym do Burmistrza Miasta w sprawie utworzenia klasy sportowej.
Przewodniczący Rady przypomniał, iż decyzja w tej sprawie będzie podjęta w najbliższym czasie;

2) z zaproszeniem do wzięcia udziału w uroczystościach z okazji święta 3 Maja.

Rada Miejska utworzyła Poczet Sztandarowy w składzie:

- Pan Radny Wiesław Jeruć

- Pan Radny Dariusz Górny

- Pan Radny Bogdan Dyjuk;

3) z pismem Pana Henryka Dadury zam. w Augustowie przy ul. Obrońców Westerplatte 3/22, który w imieniu mieszkańców zwrócił się z wnioskiem o podjęcia
uchwały w sprawie zakazu wyprowadzania psów z budynków wielorodzinnych, ponieważ zanieczyszczają klatki schodowe i zieleńce. Zwrócił się z prośbą o
skuteczniejszą interwencję Straży Miejskiej i Policji w tej sprawie, zwiększenie nadzoru nad bezpieczeństwem mieszkańców i ochronę mienia dewastowanego
przez wandali.

Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawa przedstawiona w piśmie jest bardzo istotna. W państwach zachodnich nie występuje problem z wyprowadzaniem
psów, ponieważ właściciele czworonogów sprzątają nieczystości na bieżąco. Takie postępowanie jest normą, czymś oczywistym. W Polsce jest inaczej,
społeczeństwo do tego jakby nie dorosło. Właściciele psów niech sami ocenią, czy to co robią jest właściwe;

4) z pismem Ministerstwa Zdrowia Departamentu Organizacji Ochrony Zdrowia, które jest ustosunkowaniem się do uchwały Nr XXXIII/311/06 Rady Miejskiej w
Augustowie z dnia 30 marca 2006 r. w sprawie Tymczasowego Statutu Uzdrowiska Augustów.

Przewodniczący Rady powiedział, że sugestie zgłoszone w piśmie będą wzięte pod uwagę przy opracowywaniu docelowego Statutu Uzdrowiska Augustów.
Stwierdził, że niektóre uwagi są zaskakujące. W którym miejscu uchwała Rady Miejskiej została opracowana niezgodnie z obowiązującą ustawą uzdrowiskową?
Przewodniczący Rady zaproponował Państwu Radnym zapoznanie się z treścią pisma;

5) z pismem Towarzystwa Miłośników Ziemi Augustowskiej w Augustowie skierowanym do Pana Kazimierza Kożuchowskiego Przewodniczącego Komisji



5) z pismem Towarzystwa Miłośników Ziemi Augustowskiej w Augustowie skierowanym do Pana Kazimierza Kożuchowskiego Przewodniczącego Komisji
Rewizyjnej RM, w którym zgłoszono przestępstwo. Towarzystwo stwierdziło, że Burmistrz Miasta Augustowa Pan Leszek Cieślik dopuścił się nadużyć sprawując
swoją działalność w zakresie niegospodarności przy podejmowaniu decyzji nie mających uzasadnienia społecznego i wydał kwotę ok. 400 tys. zł na
dokumentację pola golfowego bez możliwości jej realizacji oraz nie zastosowania się do art. 74 Konstytucji RP prowadząc politykę nie zapewniającą
bezpieczeństwa ekologicznego współczesnemu i przyszłemu pokoleniu.

Przewodniczący Rady powiedział, że pismo zostało odczytane Państwu Radnym, ponieważ Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM przyjął je do
wiadomości, zadekretował i skierował do Rady Miejskiej. W przypadku zgłoszenia przestępstwa zbadaniem sprawy powinien zająć się prokurator. W piśmie nie
ma przypuszczeń, domniemań przestępstwa, tylko stwierdzenie rodzajów nadużyć. Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli popełniono przestępstwo, to
dopuściła się tego wspólnie z Burmistrzem Rada Miejska, ponieważ podjęła uchwałę o planie zagospodarowania przestrzennego, przeznaczyła pieniędzy na
dokumentację.

Pan Jerzy Buzon – redaktor naczelny pisma „Przegląd Augustowski” zaprosił do udziału w kolejnej blokadzie trasy nr 8 wokół ronda na skrzyżowaniu ulic
Wojska Polskiego, Mazurskiej i Chreptowicza oraz przejścia na Alei Kardynała Wyszyńskiego, która odbędzie się w piątek 5 maja 2006 r. w godzinach 11.00-
12.30.

Ad.pkt 11

Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej po wyczerpaniu porządku obrad zamknął XXXIV sesję Rady Miejskiej w Augustowie.

Protokołowała: Przewodniczył:

/Beata Filipow/ Przewodniczący

Rady Miejskiej w Augustowie

/Andrzej Kurczyński/

Metryka strony

Udostępniający: Urząd Miejski w Augustowie

Wytwarzający/odpowiadający: Rada Miasta Augustów

Wprowadzający: Rada Miasta Augustów

Data modyfikacji: 2006-06-06

Opublikował: Beata Filipow

Data publikacji: 2006-06-06

mailto:bipumaugustow_24@bipmigration.wrotapodlasia1.pl
mailto:bipumaugustow_24@bipmigration.wrotapodlasia1.pl
mailto:beata.filipow@urzad.augustow.pl

	Urząd Miejski w Augustowie
	Protokół Nr XXXIV/06 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 28 kwietnia 2006 r.

